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Description:
- Évier en acier inoxydable à montage sous plan à coins ronds /  

Undermount stainless steel kitchen sink with radius corners
- Acier inoxydable calibre 18, alliage 18/10 chrome nickel / Gauge 18 

stainless steel, 18/10 chrome nickel alloy
- Crépine inclue / Strainer included

Certification:
- ASME A112.19.3 / CSA B45.4 (2008)

Merlot - RME800SMerlot - RME800D

Merlot - RME570SMerlot - RME370S

Merlot - RME370S

Merlot - RME192S

Merlot - RME192S
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Merlot - RME800D

Merlot - RME800S

Merlot - RME570S
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Garantie à vie limitée
La garantie s’applique à tout défaut de fabrication ou au matériel.
Durée de la garantie sur le matériel : Rubi garantit ses éviers en acier inoxydable contre tout défaut de fabrication et défaut au matériel et ce aussi longtemps que l’utilisateur, qui doit 
également être le premier acheteur, est le propriétaire. Une copie de la facture originale doit être fournie pour chaque réclamation adressée à Rubi. Certaines modalités et conditions 
s’appliquent, pour de plus amples informations, consultez la section « Garanties » accessible au http://catalogue.rubi.ca

Limited lifetime warranty
The warranty applies to defects in workmanship or materials.
Duration of Hardware Warranty: Rubi warrants its stainless steel sinks against defects in workmanship and material default as long as the end user, who must be the original purchaser 
owns or uses the product. A copy of the original invoice must be provided for each complaint to Rubi. Certain terms and conditions apply, for further information, see the «Warranties» 
section available at http://catalogue.rubi.ca


